
Interpelácie z 5. zasadnutia MsZ, konaného dňa 30.03.2023 

 

Zsolt Takáč – poslanec  

1. Tlmočil požiadavku obyvateľov ulice Ružovej k zmene dopravnej situácie – je 
potrebné riešiť túto situáciu.  

Peter Závodský – viceprimátor  

- Včera bolo stretnutie s občanmi, kde otvoril túto tému občan p. Klement. Túto 
požiadavku som tlmočil pánovi primátorovi, ktorý si dohodol stretnutie s pánom 
Klementom, bude sa to riešiť.  

Zodpovedané  

JUDr. Peter Wolf – poslanec  

1. Obyvatelia sídliska Sever sa pýtajú, či sa bude robiť rekonštrukcia chodníkov na 
sídlisku Sever. Či sú na to vyčlenené peniaze, či je stanovený nejaký harmonogram 
prác.  

2. Pomoc mesta pre Občianske združenie Liga za duševné zdravie – bezplatné 
poskytnutie priestorov za účelom stretávania.  

Eva Vašáková – poverená vedúca OVaSP  

- Na sídlisku Sever v rámci rozpočtu vieme opraviť len havarijné stavy, komplexnú 
rekonštrukciu v tomto roku nebudeme robiť.  

Zodpovedané  

Peter Závodský – viceprimátor  

- Mesto Galanta prenajíma nebytového priestory v zmysle VZN s nakladaním s 
majetkom mesta, kde občianske združenia majú extrémne zvýhodnené podmienky. 
Máme komisiu sociálno - zdravotnú, ktorá môže urobiť nejaké výnimky. Mestské 
organizácie majú priestory a taktiež máme denné centrá.  

Zodpovedané  

JUDr. Peter Zelinka- poslanec  

- Vyzdvihol činnosť TsMG na sídlisku Sever za rýchle vyriešenie problému s 
verejným osvetlením a robili orez prerastlých stromov.  

1. Občania sídliska Sever sa pýtajú, či teraz v jarnom období sa bude robiť výsadba 
zelene.  



Mgr. Arnold Popluhár – poverený riaditeľ TsMG  

- Verejné osvetlenie v meste je zastaralé, priebežne odstraňujeme poruchy .  

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS  

- Výsadba zelene – aj v tomto roku prebehli nejaké výruby drevín. Náhradná výsadba 
bude určite realizovaná, určite nejakú zeleň vysadíme aj na sídlisku Sever.  

Ing. Augustín Popluhár – poslanec  

- faktická – sociálna komisia má v programe poskytovanie dotácií. Bude vyhlásená 
druhá výzva a Občianske združenie Liga za duševné zdravie si môže podať žiadosť 
o poskytnutie dotácie.  

JUDr. Peter Zelinka - poslanec  

- faktická – výsadba zelene sa bude robiť teraz na jar alebo až v jesennom období. V 
tejto veci inicioval stretnutie s pani Amrichovou.  

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS  

- výsadbu väčšinou realizujeme v jesenných mesiacoch, ale vítam osobné stretnutie 
s p. Zelinkom a doriešime to.  

Mgr. Juraj Bottka – poslanec  

1. Obyvatelia BD 997/16 sa sťažujú na prerastlé stromy pri bytovke, ktoré im veľmi 
tienia bývanie. Stromy treba orezať alebo vyrúbať.  

Zodpovedané  

2. Požiadavka na riešenie dopravnej situácie pred ZŠ Kodálya – ku škole 
nezachádza autobus MHD.  

Zodpovedané  

3. Na sídlisku SNP a za prokuratúrou boli demontované železné preliezky. Plánuje sa 
tam niečo nové alebo sa preliezky nahradia novými?  

Zodpovedané  

4. Požiadavka na zriadenie priechodu pre chodcov cez park ku garážam.  

Zodpovedané  

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS  

- stromy pri BD 997/16 – preveríme to spolu s TsMG Galanta, pôjdeme sa tam 
pozrieť. Nejaký orez stromov tam už bol realizovaný.  



Eva Vašáková – poverená vedúca OVaSP  

- autobus MHD ku ZŠ Kodálya – autobus stojí na ulici Bratislavskej pri zastávke JOCI 
– budeme komunikovať s p. riaditeľkou ZŠ. Je možné otvoriť bránu cez ulicu 
Cintorínsku, ale v areály školy treba dobudovať chodník. Ďalšou možnosťou je toto 
prejednať so SAD, a,s. a potom zriadiť zastávku pred ZŠ.  

- priechod pre chodcov pri garážach – oslovíme projektanta, aby navrhol riešenie  

Mgr. Arnold Popluhár – poverený riaditeľ TsMG  

- železné preliezky – boli odstránené z dôvodu, že nie je možné na ne urobiť revíziu, 
z dôvodu bezpečnosti.  

Peter Závodsky – viceprimátor  

- pani poslankyňa Očenášová sa dotazovala na autobusový spoj s príjazdom vlakov 
15,30hod. a 16,20hod. – je to v riešení  

- kladiete otázky na investície mesta, máme niekoľko vecí a to sú fiškálne 
obmedzenia, ktoré sa nás dotknú, na toto sa pripravujeme. Celoročné zdroje 
dostaneme vopred, na základe toho môžeme dopredu poskladať nejaký nový 
rozpočet. Spolu s pánom Huberom dáme dokopy aj dofinancovanie Galandie.  

- museli sme prefinancovať 600tis.€ na MŠ Clementisové sady bez dotácie, 
prefinancovali sme 100tis.€ na umelú trávu zatiaľ bez dotácie, prefinancovali sme 
kolumbárium bez krytia 160tis.€, preto naše investície musia byť teraz také 
ukľudnené.  

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa  

1. ZŤP občania každým rokom musia dokladať od sociálnej poisťovne, že sú 
osobami ZŤP jedná sa o úľavu poplatku za odpady, bolo by možné tento doklad 
predložiť len raz.  

Peter Závodský – viceprimátor  

- vedúci FaMO Ing. Srnka to preverí  

Z: Ing. Srnka  

Tomáš Horváth – poslanec  

1. 22. apríla bude „ Deň zeme“ plánuje mesto nejakú hromadnú akciu napr. brigády. 
Navrhol mestu aktívne zapojenie do tohto dňa.  

2. Navrhol zriadiť parkovacie miesta za prokuratúrou pri garážach.  

Peter Závodský – viceprimátor  



- ku Dňu zeme sa teraz neviem vyjadriť, ale budem o tom informovať p. primátora a 
budeme Vás kontaktovať v priebehu budúceho týždňa. Budeme robiť stretnutie so 
všetkými občianskymi združeniami, ktoré nám môžu pomôcť zobrať si do dlhodobého 
nájmu nemocničný park.  

Z: Mgr. Amrichová  

Ing. Zoltán Kővágó – poslanec  

1. Ako sa vyvíja situácia ohľadom rekonštrukcie MŠ Óvoda na sídl. Sever a kedy to 
bude ukončené?  

Zodpovedané  

Eva Vašáková- poverená vedúca ORVaSSÚ  

- verejné obstarávanie, ktoré bolo vyhlásené bolo zrušené z dôvodu nedodržania 
podmienok verejného obstarávania a bolo nanovo obstarané s oslovením tých istých 
uchádzačov. Do dvoch týždňov by sme mali mať vysúťaženého dodávateľa.  

Ing. Mikuláš Horváth - poslanec  

1. Veľkoobjemový zber komunálneho odpadu je riadený harmonogramom, ktorý je 
stanovený počas pracovného dňa. Otázka – či by nebola možnosť to presunúť na 
čas, kedy sú už občania doma z práce?  

Zodpovedané  

2. Vedľa sídliska Sever vyrastá nové sídlisko WEST. Pri vydávaní povolenia na toto 
nové sídlisko, zadalo mesto investorovi vybudovať napr. detské ihriská, chodníky, 
zeleň, obchod atď. aj vrátane dopravného riešenia? Doprava na ulici Hodskej je 
veľmi preťažená, apelujem aj na našich poslancov vo VÚC za Galantu o pomoc. 
Navrhujem, aby vedenie mesta iniciovalo spoločné stretnutie so správcom 
komunikácie TTSK.  

Z: E. Vašáková  

Peter Závodský – viceprimátor  

- máme 5 dní v týždni otvorený zberný dvor, veľkoobjemový zber je služba 
dodatočná a je to povinnosťou mesta robiť – ďalej uviedol dôvody.  

Mgr. Arnold Popluhár – poverený riaditeľ TsMG  

- ďalším dôvodom je, že TsMG sú limitované aj otváracími hodinami smetiska  

Peter Závodský – viceprimátor  



- ďalšie zahusťovanie obytnej zóny v súvislosti s ulicou Hodskou je pre nás 
neprijateľné. Nemáme finančné zdroje na prepojenie ulice Hodskej a 
Esterházyovcov.  

Eva Vašáková – poverená vedúca ORVaSSÚ  

- projekt WEST – obsahoval štúdiu, ktorá sa niekoľkokrát menila, bola aj na komisii. 
Súčasťou tohto projektu je aj vybudovanie materskej školy a obchodného centra, 
súčasťou je infraštruktúra vybudovania chodníkov, zelene a parkovacích plôch. Na 
ulicu Hodskú máme spracované dopravno-inžinierske posúdenie tejto komunikácie a 
následné budovanie ďalších objektov už nie je možné. Jedine ak sa prepojí 
komunikácia medzi Hodskou a Esterházyovcov.  

Zapísala: A. Deáková  

 

 

Zsolt Takáč – poslanec 

1. Tlmočil požiadavku obyvateľov ulice Ružovej k  zmene dopravnej situácie – je 

potrebné riešiť túto situáciu.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- Včera bolo stretnutie s občanmi, kde otvoril túto tému občan p. Klement. Túto 

požiadavku som tlmočil pánovi primátorovi, ktorý si dohodol stretnutie s pánom 

Klementom, bude sa to riešiť.   

Zodpovedané 

JUDr. Peter Wolf – poslanec 

1. Obyvatelia sídliska Sever sa pýtajú, či sa bude robiť rekonštrukcia chodníkov na 

sídlisku Sever. Či sú na to vyčlenené peniaze, či je stanovený nejaký harmonogram 

prác.  

2. Pomoc mesta pre Občianske združenie Liga za duševné zdravie – bezplatné 

poskytnutie priestorov za účelom stretávania.  

Eva Vašáková – zastup vedúca OVaSP 

- Na sídlisku Sever v rámci rozpočtu vieme opraviť len havarijné stavy, 

komplexnú rekonštrukciu v tomto roku nebudeme robiť.  

Zodpovedané 

Peter Závodský – viceprimátor 

- Mesto Galanta prenajíma nebytového priestory v zmysle VZN s nakladaním 

s majetkom mesta, kde občianske združenia majú extrémne zvýhodnené 

podmienky. Máme komisiu sociálno zdravotnú, ktorá môže urobiť nejaké 

výnimky. Mestské organizácie majú priestory a taktiež máme denné centrá.    



Zodpovedané 

JUDr. Peter Zelinka- poslanec 

- Vyzdvihol činnosť TsMG na sídlisku Sever za rýchle vyriešenie problému 

s verejným osvetlením a robili orez prerastlých stromov.  

1. Občania sídliska Sever sa pýtajú, či  teraz v jarnom období sa bude robiť výsadba 

zelene. 

Mgr. Arnold Popluhár – zastup. riaditeľ TsMG 

- Verejné osvetlenie v meste je zastaralé, priebežne odstraňujeme poruchy . 

 

 

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS 

- Výsadba zelene – aj v tomto roku prebehli nejaké výroby drevín. Náhradná 

výsadba bude určite realizovaná, určite nejakú zeleň vysadíme aj na sídlisku 

Sever.      

Ing. Augustín Popluhár – poslanec 

- faktická – sociálna komisia má v programe poskytovanie dotácií. Bude 

vyhlásená druhá výzva a Občianske združenie Liga za duševné zdravie si môže 

podať žiadosť o poskytnutie dotácie.   

JUDr. Peter Zelinka - poslanec 

- faktická – výsadba zelene sa bude robiť teraz na jar alebo až v jesennom 

období. V tejto veci inicioval stretnutie s pani Amrichovou.  

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS 

- výsadbu väčšinou realizujeme v jesenných mesiacoch, ale vítam osobné 

stretnutie s p. Zelinkom a doriešime to.  

Mgr. Juraj Bottka – poslanec 

1. Obyvatelia BD 997/16 sa sťažujú na prerastlé  stromy pri bytovke, ktoré im veľmi 

tienia bývanie. Stromy treba orezať alebo vyrúbať.  

       Zodpovedané 

2. Požiadavka na riešenie dopravnej situácie pred ZŠ Kodálya – ku škole nezachádza 

autobus MHD.  

       Zodpovedané 

3. Na sídlisku SNP  a za prokuratúrou boli demontované železné preliezky. Plánuje sa 

tam niečo nové alebo sa preliezky nahradia novými?  

       Zodpovedané 



4. Požiadavka na zriadenie priechodu pre chodcov cez park ku garážam. 

       Zodpovedané 

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS 

- stromy pri BD 997/16 – preveríme  to spolu s TsMG Galanta, pôjdeme sa tam 

pozrieť. Nejaký orez stromov tam už bol realizovaný.  

Eva Vašáková – zastup. ved. OVaSP 

- autobus MHD ku ZŠ Kodálya – autobus stojí na ulici Bratislavskej pri zastávke 

JOCI – budeme komunikovať s p. riaditeľkou ZŠ. Je možné otvoriť bránu cez 

ulicu cintorínsku, ale v areály školy treba dobudovať chodník. Ďalšou 

možnosťou je toto prejednať so SAD, a,s. a potom zriadiť zastávku pred ZŠ.  

- priechod pre chodcov pri garážach – oslovíme projektanta, aby navrhol riešenie 

Mgr. Arnold Popluhár – zastup. riaditeľ TsMG 

- železné preliezky – boli odstránené z dôvodu, že nie je možné na ne urobiť 

revíziu, z dôvodu bezpečnosti.  

Peter Závodsky – viceprimátor 

- pani poslankyňa Očenášová sa dotazovala na autobusový spoj s príjazdom 

vlakov 15,30hod. a 16,20hod. – je to v riešení 

- kladiete otázky na investície mesta, máme niekoľko vecí a to sú fiškálne 

obmedzenia, ktoré sa nás dotknú, na toto sa pripravujeme. Celoročné zdroje 

dostaneme vopred, na základe toho môžeme dopredu poskladať nejaký nový 

rozpočet. Spolu s pánom Huberom dáme dokopy aj dofinancovanie Galandie.  

- museli sme prefinancovať 600tis.€ na MŠ Clementisové sady bez dotácie, 

prefinancovali sme 100tis.€ na umelú trávu zatiaľ bez dotácie, prefinancovali 

sme kolumbárium bez krytia 160tis.€, preto naše investície musia byť teraz také 

ukľudnené. 

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa 

1. ZŤP občania každým rokom musia dokladať od sociálnej poisťovne, že sú osobami 

ZŤP jedná sa o úľavu poplatku za odpady, bolo by možné tento doklad predložiť len 

raz.   

Peter Závodský – viceprimátor 

- vedúci FaMO Ing. Srnka to preverí       

Tomáš Horváth – poslanec 

1. 22. apríla bude „ Deň zeme“ plánuje mesto nejakú hromadnú akciu napr. brigády. 

Navrhol mestu aktívne zapojenie do tohto dňa.    

2. Navrhol zriadiť parkovacie miesta za prokuratúrou pri garážach.  

Peter Závodský – viceprimátor 



- ku Dňu zeme sa teraz neviem vyjadriť, ale budem o tom informovať p. primátora 

a budeme Vás kontaktovať v priebehu budúceho týždňa. Budeme robiť 

stretnutie so všetkými občianskymi združeniami, ktoré nám môžu pomôcť 

zobrať si do dlhodobého nájmu nemocničný park.    

Ing. Zoltán Kővágő – poslanec 

1. Ako sa vyvíja situácia ohľadom rekonštrukcie MŠ Óvoda na sídl. Sever a kedy to 

bude ukončené?  

       Zodpovedané 

 

Eva Vašáková- zastup. vedúca OVaSP 

- verejné obstarávanie, ktoré bolo vyhlásené bolo zrušené z dôvodu nedodržania 

podmienok verejného obstarávania a bolo nanovo obstarané s oslovením tých 

istých uchádzačov. Do dvoch týždňov by sme mali mať vysúťaženého 

dodávateľa.  

Ing. Mikuláš Horváth - poslanec 

1. Veľkoobjemový zber komunálne odpadu je riadený harmonogramom, ktorý je 

stanovený počas pracovného dňa. Otázka – či by nebola možnosť to presunúť na čas, 

kedy sú už občania doma z práce?  

        Zodpovedané 

2. Vedľa sídliska Sever vyrastá nové sídlisko WEST. Pri vydávaní povolenia na toto 

nové sídlisko, zadalo mesto investorovi vybudovať napr. detské ihriská, chodníky, 

zeleň, obchod atď.  aj včetne dopravného riešenia? Doprava na ulici Hodskej je veľmi 

preťažené, apelujem aj na našich poslancov vo VÚC za Galanta o pomoc. Navrhujem, 

aby vedenie mesta iniciovalo spoločné stretnutie so správcom komunikácie TTSK.   

Peter Závodský – viceprimátor 

- máme 5 dní v týždni otvorený zberný dvor, veľkoobjemový zber je služba 

dodatočná a je to povinnosťou mesta robiť – ďalej uviedol dôvody.  

Mgr. Arnold Popluhár – zastup. riaditeľ TsMG 

- ďalším dôvodom je, že TsMG sú limitované aj otváracími hodinami smetiska 

Peter Závodský – viceprimátor 

- ďalšie zahusťovanie obytnej zóny v súvislosti s ulicou Hodskou je pre nás 

neprijateľné. Nemáme finančné zdroje na prepojenie ulice Hodskej 

a Esterházyovcov.  

Eva Vašáková – zastup. vedúca OVaSP 

- projekt WEST – obsahoval štúdiu, ktorá sa niekoľkokrát menila, bola aj na 

komisii. Súčasťou tohto projektu je aj vybudovanie materskej školy 

a obchodného centra, súčasťou je infraštruktúra vybudovania chodníkov, 



zelene a parkovacích plôch. Na ulicu Hodskú máme spracované dopravno-

inžinierske posúdenie tejto komunikácie  a následné budovanie ďalších 

objektov už nie je možné.  Jedine ak sa prepojí komunikácia medzi Hodskou 

a Esterházyovcov.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- pokiaľ nie sú ďalšie interpelácie ukončujem tento bod.    

 

Zapísala: A.  Deáková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V Galante, 13.04.2023 

   

 

 

Vážená pani poslankyňa, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 5. zasadnutí MsZ dňa 30.03.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. ZŤP občania každým rokom musia dokladať od sociálnej poisťovne, že sú osobami 

ZŤP jedná sa o úľavu poplatku za odpady, bolo by možné tento doklad predložiť len 

raz.   

Odpoveď (zodpovedná osoba Ing. Juraj Srnka, PhD.): 

Vašou pripomienkou, aby sa potvrdenie Sociálnej poisťovne pre občanov, ktorí majú 
zníženú schopnosť vykonávať zárobkovú činnosť na viac ako 70 % natrvalo, 
predkladalo iba raz a následne by už mali poplatok za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady automaticky znížený aj v ďalších rokoch, sa budeme zaoberať pri 
najbližšom návrhu zmeny Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 15/2020 
o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta                     
č. 21/2021 a v znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 32/2022.  

 

 

 

       Mgr. Peter Kolek v.r. 

        primátor 

Titl.  

MUDr. Valéria Mýtniková                                                        

Ulica na Štrande 1475/25 

924 01  Galanta  

 

 

 

 

 



V Galante, 13.04.2023 

   

 

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 5. zasadnutí MsZ dňa 30.03.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

1. 22. apríla bude „ Deň zeme“ plánuje mesto nejakú hromadnú akciu napr. brigády? 

Navrhol mestu aktívne zapojenie do tohto dňa.    

Odpoveď (zodpovedná osoba Mgr. Daniela Amrichová): 

V rámci Dňa zeme plánuje Mesto Galanta v súčinnosti s Technickými službami mesta 

Galanta a OZ Templars realizovať nasledovné aktivity: 

 upratovanie detského ihriska Zornička v spolupráci s Bilingválnym gymnáziom 

v Galante 

 vytvorenie zálievkových mís k vysadeným drevinám na detskom ihrisku 

Zornička v spolupráci s Bilingválnym gymnáziom v Galante 

 natieranie plotu na ZŠ Gejzu Dusíka v Galante za prítomnosti poslancov za 

volebný obvod Sever 

 vysadenie stromu Dňa zeme roku 2023 v MŠ sídl. SNP v Galante. 

 

 

       Mgr. Peter Kolek v.r. 

        primátor 

 

 

 

Tomáš Horváth                                                       

Parková 760/4 

924 01  Galanta 

 

 

 

 

 



V Galante, 13.04.2023 

   

 

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 5. zasadnutí MsZ dňa 30.03.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

Interpelácia:  

2. Vedľa sídliska Sever vyrastá nové sídlisko WEST. Pri vydávaní povolenia na toto 

nové sídlisko, zadalo mesto investorovi vybudovať napr. detské ihriská, chodníky, 

zeleň, obchod atď. vrátane dopravného riešenia? Doprava na ulici Hodskej je veľmi 

preťažená, apelujem aj na našich poslancov vo VÚC za Galantu s požiadavkou 

o pomoc. Navrhujem, aby vedenie mesta iniciovalo spoločné stretnutie so správcom 

komunikácie TTSK.   

Odpoveď (zodpovedná osoba Eva Vašáková): 

Mesto Galanta zvolá pracovné rokovanie so správcom komunikácie ul. Hodskej a 
vlastníkom cesty - Trnavským samosprávnym krajom v priebehu 17.kalendárneho 
týždňa za účelom hľadania koncepčných a  efektívnych dopravných riešení, ktoré by 
eliminovali udávaný negatívny jav.   

 

 

 

       Mgr. Peter Kolek v.r. 

        primátor 

 

 

Titl.  

Ing. Mikuláš Horváth                                                                                     

Hodská 2339/73 

924 01 Galanta  

 

 

 

 

 


